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Agenda GMA Organisation of Study associations (OS)  
Date, time: 22-02-2018, 15:00 
Location: RA4231 
 

1. Opening 
2. Setting the Agenda 
3. Notifications  

a. OS-board 
i. Candidate CTW representative 

ii. New Year’s activity 
iii. Alcoholconvenant 
iv. Lendable items list 

b. OS-committee 
c. Study Associations 
d. Student Union 
e. University Council parties 
f. Other 

4. Minutes  
a. Minutes GMA 25-01-2018 
b. To-do list 

Who What 

OSb Mail KIC for winter kick-in 

TIjmen (SU) Mail associations with information regarding confidential counsellors  

 

5. Charge GalOS committee members 
a. Sander Bakkum, Jelmer de Boer, Martijn Demmink, and Meike Froklage 

6. Bestuursregelement (for approval) 
7. Half-yearly policy update (informative) 
8. Half-yearly financial update (informative) 
9. Discharge and charge CTW/ET representative 

a. Discharge: Simon Huijink 
b. Charge: Duncan Lorraine 

10. A.O.B. 
11. To-do list resumé 
12. Closing 
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Minutes GMA Organisation of Study Associations 
Datum, time: 25-01-2018 14:00 
Locatie: RA2502 

 

1. Opening 

Thomas opens the meeting at 14:02 

2. Agenda 

There were no remarks on the proposed agenda 

3. Notifications 

a. OS-Board 

Yanick has been ill and has been in the hospital for the last few weeks. All of his tasks 
have been distributed among the other board members. We all hope he makes a 
speedy recovery. 

b. OS Committees 

The UTEA-committee has been charged. They consist of: 

• Thomas Goudsblom 
• Koen Schildkampt 
• Famke Sprakel 
• Mariya Karlashchuk 

c. Study Associations 

Hugo tells it is his and Alicia’s last time. He have enjoyed himself the last year at the 
GMA’s and his successor Tieme introduces himself. Hugo also has a notification 
regarding the presence of study associations at activities of the Student Union. He 
thinks it is a pity so few of the associations come to them and thinks it is important 
that we keep going. Wouter asks which acitivities he means. Hugo replies with DRV’s, 
input moments and discussing deals. 

The drink is in the abscint organized by Scintilla. Guitar Hero has been set up. 

Wouter tells the chairman little onion is in the Theatercafe and 16 people will join. It 
is at 19:15 

Mariya has someone joining her called Cas to show him what the OS GMA is. 

Bart would like to put a point on the agenda about confidentiality counsellors. This 
point has been added to the agenda. 
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d. SU 

Tijmen is in discussion with Jelmer about BHV courses. The current policy isn’t always 
executed. Also the person giving the courses now is an employee of the UT but 
retires soon so the budget could be a problem if the courses are going to be done 
externally. 

The Student Union wants to invite everybody to a input moment today at 16:00. 
Wouter asks why the invite of the last meeting was mailed on Tuesday when the 
input meeting was at Friday. Tijmen explains that it is due to problems with the 
chariman. Carmen gives the hint of putting the word invitation in the subject of the 
mail. 

e. University Council Parties 

DAS and PvdUT have notified of their absence. UReka is not here but also did not 
notify us. 

f. Other 

Nothing 

4. Minutes 

a. 30-11-2017 

On Pag. 3 The international business courses were changed in the document. The 
updated list should be mailed. 

b. To-Do 

The KIC did not send around the program of the winter Kick-IN. The OS board will 
contact them. 

5. Constitution Drink Document 

Hugo has send his comments as asked but does not see any change in the document. Bart 
explains that they did not want to change everything but first wants to see if everybody 
agrees on the change. What he wants today is to see if people want the document any more 
specific. Hugo adds his points that it should state how many people should be sober, how 
many pedels you need and that you should have more experienced people as pedel and no 
first-years. 

Mariya asks if we want an entire list of rules. Hugo says that he thought the document was 
only for the university to show them that the constitution drinks are in control. Wouter 
thinks the goal of the document should be stated in the document. He also asks Bart to in 
short remind him why the document should be made. 

Bart explains that some people at the UT and educational directors are against the 
constitution drinks. Some incidents of broken stuff and wounded people in spetember has 



3 
 

 
 

Overleg Studieverenigingen ][ KvK 06091479 ][ Giro 8362452 ][ http://www.os.utwente.nl 

sparked a discussion there. To put their mind at ease we should have such a document but 
with the least amount of rules in there. Wouter asks which educational directors we are 
talking about but Bart does not know specific names.  The document is meant for some 
continuity within the associations so the goal is to have this as an internal document. Hugo 
adds that it is a good idea to have this just as the alcohol convenant and discuss it 2 times a 
year at the GMA. 

Tijmen asks what we are going to show to externally then. Bart replies that we can use this 
document to show when the discussion comes up to make the argument that we take it 
seriously and already did this for ourselves. Olaf adds that it probably also leads to some 
change of the drinks so the problems of last year are less likely to recur. 

6. Confidential Counsellors 

Bart introduces the pint that Arago si looking into having a confidential counsillor within the 
association. He is wondering if others already have this and what their experiences are. The 
reason to do this is an unfortunate incident with a student at a drinking game that was 
ridiculed. 

Lucas explains that Daedalus has a team of teachers that do this for them. Carmen tells that 
at Sirius they tought about it but decided not to do it as it is very complicated about how 
they should organize it concerning contracts and what is confidential. So they expect the 
study advisor to take on this role. 

Tijmen thinks it is a good idea and tells that there are some of the UT but they are not that 
well known. He will research this and will mail everybody with the information. 

7. A.O.B. 

Hugo asks if something is done with the representative of the study associations in the 
supervisory council of the Student Union. The board tells that there is contact with Marijn, 
who is our representative, and will probably invite him to come to one of the OS GMA’s. 

Tijmen asks if there is interest in a central event calendar. There is said that most of the 
internal stuff is not interesting for other associations and the other sporadic stuff that is 
interesting is now in the OS calendar. Bart says he thinks it is interesting for his members as 
he hears quite a lot of time people are missing activities. Carmen asks if it is possible to say 
for which students the activity is meant like constitution drinks. Tijmen says that is possible. 

Wouter asks how many laws Thomas is breaking by being chairman. Apperantly quite a lot 
but there are still no legal actions against him. 

8. To-Do 

AP OSb: Mail KIC for winter kick in 

AP Tijmen: Mail the associations with information regarding confidential counsillors 

9. Closing 
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NAME ASSOCIATION 

THOMAS VAN TILBURG OS 

SIMON HUIJINK OS 

ROELOF JAN VELTHUIJS S.A. Astatine 

DANIËL VAN DIJK S.A. Astatine 

WOUTER KOBES I.C.T.S.V. Inter-/Actief/ 

KOEN SCHILDKAMP C.T.S.G. Alembic 

OLAF VAN GINKEL C.T.S.G. Alembic 

TENZING DOLMANS S.A. Atlantis 

KOEN RABEN E.T.S.V. Scintilla 

BAS VAN LAERHOVEN E.T.S.V. Scintilla 

MARIYA KARLASHCHUK W.S.G. Abacus 

CAS SITVAST W.S.G. Abacus 

SANDER KOOMEN S.A. Proto 

BART FOLKERS S.V. Arago 

MEIKE FROKLAGE S.G. Daedalus 

LUCAS PRONK S.G. Daedalus 

IVO BRUIJL ConcepT 

MARTIJN DEMMINK S.V. Paradoks 

MERLE TEDERS Komma 

KAY DIJS S.V. Onwijs 

JULIAN STEINKE Dimensie 

MARTIJN KOOPMAN Stress 

CHIEL NIJMAN S.V. Communiqué 

CARMEN LANDSTRA Sirius 

TIJMEN ELFRINK SU 
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ALICIA KNIJNENBURG W.S.G. Isaac Newton 

HUGO WESSELINK W.S.G. Isaac Newton 

TIEME VONK W.S.G. Isaac Newton 

 



‘alcohol in borrelruimtes van studieverenigingen’ 

 
 
 
 
 

 
 
 

Bestuursreglement  
‘alcohol in borrelruimtes van 

studieverenigingen’ 



‘alcohol in borrelruimtes van studieverenigingen’ 

 Preambule  
 
In overweging nemende dat: 
 

- Het Overleg Studieverenigingen op basis van de Drank- en Horecawet dient te beschikken over een 
bestuursreglement;  

- in dit verband met “studievereniging” wordt bedoeld: een studievereniging met een borrelruimte in 
eigen beheer, verbonden aan de Universiteit Twente en het Overleg Studieverenigingen; 

- de borrelruimtes met een drank- en horecavergunning in de wet wordt beschouwd als een 
horecalokaliteit, hetgeen betekent dat er ter plaatse bedrijfsmatig of tegen betaling alcoholhoudende 
dranken worden verstrekt; 

- een bestuursreglement regels dient te bevatten die verantwoorde verstrekking van alcoholhoudende 
drank in de borrelruimte waarborgen; 

- in een bestuursreglement tevens paracommercie bepalingen zijn opgenomen die tot doel hebben 
ongeoorloofde vormen van concurrentie met de reguliere horeca te voorkomen; 

- het volgen van de regels inzake ongeoorloofde concurrentie de Belastingdienst kunnen overtuigen van 
het niet-commerciële karakter van de horeca-activiteiten in een studievereniging; 

 
heeft het bestuur van het Overleg Studieverenigingen het volgende bestuursreglement ‘alcohol in borrelruimtes 
van studieverenigingen’ vastgesteld. 
 

 

Bestuursreglement ‘alcohol in borrelruimtes van 
studieverenigingen’ 

 

Paragraaf 1  Algemene bepalingen 
 

Artikel 1  Begripsbepalingen  
 
a)  Alcoholhoudende dranken: 
 Zwak-alcoholhoudende drank: bier, wijn en gedistilleerd met minder dan 15% alcohol 
 Sterke drank: gedistilleerd met 15% alcohol of meer. 
 
b) Sociale Hygiëne:  

Met Sociale Hygiëne wordt bedoeld dat mensen gezond met elkaar omgaan; dat ze rekening houden met 
elkaars waarden, normen en rollen. In de borrelruimte gaat het vooral om kennis van en inzicht in de 
invloed van alcoholgebruik (en- misbruik) en hoe men verantwoord alcoholgebruik in de borrelruimte kan 
bevorderen. Belangrijk hierbij zijn huis- en gedragsregels en sociale vaardigheden om deze regels uit te 
dragen en na te leven. 
Verder houdt Sociale Hygiëne kennis in van de Drank- en Horecawet en verwante regelgeving en de 
Reclamecode voor Alcoholhoudende Dranken, van verschillende bedrijfsformules en doelgroepen en van 
technische, bouwkundige en ruimtelijke voorzieningen van de inrichting. 

 
c)  Leidinggevenden:  

Het bestuur heeft twee medewerkers van de Universiteit Twente aangewezen als leidinggevenden. Zij zijn 
tenminste 21 jaar oud, in het bezit van de verklaring Sociale Hygiëne en voldoen aan de eisen van 
zedelijkheid en staan als zodanig vermeld op de vergunning van het Overleg Studieverenigingen. Zij 
kunnen de onmiddellijke leiding geven aan de uitoefening van de horeca-werkzaamheden in de 
borrelruimtes. 

 
d)  Barvrijwilliger: 

Een vrijwilliger, die - op tijden dat er alcohol wordt verstrekt -, de barwerkzaamheden in de borrelruimte 
uitvoert. Kwalificatienormen voor barvrijwilligers zijn vastgelegd in artikel 7 van dit bestuursreglement. 
 

e) Borrelruimte: 
Een lokaliteit waar alcohol geschonken wat onder leiding staat van één of meerdere studieverenigingen. De 
borrelruimtes die op dit moment onder de vergunning vallen zijn: 
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• Diepzat gevestigd in gebouw Horst 
• Beneden Peil gevestigd in gebouw Horst 
• Abscint gevestigd in gebouw Zilverling 
• MBasement gevestigd in gebouw Zilverling 
• De TAP gevestigd in gebouw Carre 

 
f) Overleg Studieverenigingen: 

De koepelorganisatie van de studieverenigingen. De studieverenigingen die gebruik maken van de 
borrelruimtes en waarvan de barvrijwilligers lid zijn van hun borrelcommissies zijn lid van het Overleg 
Studieverenigingen en vallen derhalve onder dit bestuursreglement. 

 
 
 
 
Artikel 2  Wettelijke bepalingen 
 
Uit oogpunt van verantwoorde alcoholverstrekking moeten de volgende wettelijke bepalingen worden nageleefd: 
- Verkoop van alcoholhoudende drank aan personen jonger dan 18 jaar is verboden. 
- Leeftijdsgrenzen en schenktijden moeten zichtbaar in de borrelruimte worden opgehangen. 
- De verstrekker van alcohol dient bij de aspirant-koper de leeftijd vast te stellen, tenzij betrokkene 

onmiskenbaar de vereiste leeftijd heeft bereikt. 
- Geen alcoholhoudende drank wordt verstrekt als dit leidt tot verstoring van de openbare orde, veiligheid of 

zedelijkheid. 
- Het is niet toegestaan alcoholhoudende drank te verstrekken aan dronken personen. 
- Het is verboden personen toe te laten in de borrelruimte die dronken zijn of onder invloed zijn van andere 

psychotrope stoffen. 
 
 

Artikel 3  Vaststellen en wijzigen 
 
1. Het bestuur legt dit bestuursreglement ter vaststelling voor aan de Algemene Ledenvergadering, dan wel – 

indien de vaststellingsbevoegdheid bij het bestuur berust – stelt het reglement zelf vast. Wijzigingen van het 
bestuursreglement komen op dezelfde wijze tot stand. 

 
2. Het bestuursreglement moet worden voorgelegd aan de gemeente bij de aanvraag van een nieuwe drank- en 

horecavergunning. De gemeente toetst het bestuursreglement aan de Drank- en Horecawet. Het 
bestuursreglement treedt op hetzelfde moment in werking als de ingangsdatum van de af te geven drank- en 
horecavergunning.  

 
3. Wijzigingen van het bestuursreglement worden op gelijke wijze getoetst door de gemeente.  
 
4. Indien een bestuursreglement is vastgesteld zònder de concrete noodzaak een nieuwe drank- en 

horecavergunning aan te vragen, maar teneinde bepalingen inzake paracommercie vast te leggen, wordt het 
bestuursreglement op gelijke wijze getoetst door de gemeente met dien verstande dat de bepalingen inzake 
paracommercie met onmiddellijke ingang voor het Overleg van Studieverenigingen van kracht zijn. 
 

 
 

Paragraaf 2  Sociaal Hygiënische bepalingen 
 

Artikel 4  Aanwezigheid    
 
Op de momenten dat in de borrelruimte alcoholhoudende drank wordt geschonken, is er altijd ofwel een 
leidinggevende aanwezig die in het bezit is van de verklaring Sociale Hygiëne ofwel een barvrijwilliger die een 
verplichte instructie verantwoord alcoholgebruik heeft gevolgd.  
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Artikel 5  Huis- en gedragsregels  
 
1. Het is niet toegestaan zelf meegebrachte alcoholische drank te nuttigen in de borrelruimtes. 
 
2. Het is niet toegestaan om in de borrelruimte gekochte alcoholhoudende drank elders te nuttigen dan in de 

borrelruimte of op het terras.  
 
3. Het bestuur wil voorkomen dat personen met meer dan het toegestane promillage alcohol aan het verkeer 

deelnemen. Op basis daarvan kan de verstrekking van alcoholhoudende drank worden geweigerd. 
 
4. Vanuit het oogpunt van na te streven alcoholmatiging wordt het gebruik van alcoholvrije drank gepromoot, 

onder andere door die voor dezelfde prijs of lager aan te bieden dan alcoholhoudende drank. 
 
5. Personen die agressie of ander normafwijkend gedrag vertonen worden door de dienstdoende 

leidinggevende of barvrijwilliger uit de borrelruimte verwijderd. 
 

6. Alcoholhoudende drank wordt niet geschonken aan personen onder de wettelijke minimumleeftijd.  
 

7. Bij promotionele acties waarbij gratis drank of korting wordt gegeven op drank zal alcoholhoudende en 
alcoholvrije op dezelfde wijze worden behandeld.  

 
 
 

Artikel 6  Openingstijden en schenktijden 
 
1. De openingstijden van de borrelruimtes mogen conform de drank- en horecavergunning zijn: 

      Maandag t/m zondag van 07:00 – 02:00 uur. 
 

2. Op de volgende tijdstippen kan conform de drank- en horecavergunning alcohol worden geschonken: 
      maandag t/m zondag van 10:00 – 02:00 uur. 

 
3. Elke borrelruimte kan 12 keer per jaar een ontheffing aanvragen om tot 04:00 uur open te blijven. 
 
 
 

Artikel 7  Kwalificatienormen en instructie verantwoord 
alcoholgebruik voor barvrijwilligers 
 
Voor de barvrijwilligers zijn de volgende kwalificatienormen vastgesteld.  
Barvrijwilligers: 
- zijn ten minste 18 jaar oud; 
- hebben een instructie verantwoord alcohol schenken gevolgd; 
- staan als zodanig bij de studievereniging geregistreerd, en 
- zijn betrokken bij de studievereniging, als lid 
 
Een instructie verantwoord alcoholgebruik voor barvrijwilligers wordt gegeven door een terzake deskundige en 
bestaat uit een voorlichting van minimaal 2 uur.  
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Artikel 8  Voorlichting 
 
1. Schenktijden, leeftijdsgrenzen (artikel 2 lid1, 2 en 3), huis- en gedragsregels en paracommerciebepalingen 

worden goed zichtbaar in de borrelruimte opgehangen. 
 
2. Het bestuur schenkt aandacht aan publicitaire acties in het kader van verantwoord alcoholgebruik  
 
3. Het bestuur onderschrijft de bestaande regelingen omtrent reclame-uitingen voor alcoholhoudende dranken.  
 
 

Paragraaf 3  Paracommercie bepalingen 
 

Artikel 9  Toegelaten horeca-activiteiten     
 
1. De studievereniging zal slechts die horeca-activiteiten uitoefenen met inachtneming van het hierna onder 2. 

en 3. bepaalde. De studievereniging zal geen horeca-activiteiten uitoefenen ten behoeve van bijeenkomsten 
die worden gehouden wegens gebeurtenissen in de privé-sfeer van leden en bijeenkomsten voor niet-leden. 
De uitzondering hierop zijn privé bijeenkomsten van leden die een verband hebben met de studie van de 
leden (bijvoorbeeld een afstudeerborrel). 

 
2. De horeca-activiteiten worden door de studievereniging slechts uitgeoefend ten aanzien van personen die bij 

de activiteiten van de studievereniging in de ruimste zin van het woord betrokken zijn. 
 
3. Geen reclame mag worden gemaakt door de studievereniging voor niet binnen de doelstelling vallende resp. 

andere horeca-activiteiten dan die welke zijn toegelaten als omschreven in dit artikel 10. 
 
 

Artikel 10  Handhaving, klachtenprocedure en sancties 
 
1. Conform het gestelde in artikel 45 van de Drank- en Horecawet zijn het bestuur van het Overleg 

Studieverenigingen en de leidinggevenden belast met de algemene leiding over de borrelruimtes. Zij zijn 
derhalve beiden verantwoordelijk voor de naleving van de wet en dus van dit reglement.  

 
2. Gegronde klachten over de toepassing van de artikel 1 tot en met 9 van dit reglement dienen onverwijld ter 

kennis te worden gebracht van het bestuur van het Overleg Studieverenigingen. 
 
3. Uit hoofde van zijn verantwoordelijkheid voor de naleving zal het bestuur bij overtreding van (één van) de 

regels uit dit reglement ten opzichte van betrokkene(n), zijnde de consument dan wel de verstrekker 
(leidinggevende of de barvrijwilliger) gebruik maken van zijn sanctiebevoegdheden op grond van de 
statuten en het huishoudelijk reglement. Het bestuur verifieert de klacht, hoort zonodig de klager en treft bij 
gegrondbevinding van de klacht binnen twee maanden maatregelen om herhaling te voorkomen. Het bestuur 
brengt het resultaat van de afweging ter kennis van de indiener van de klacht. 

 
4. Eenieder kan gegronde klachten over de overtreding(en) van de Drank- en Horecawet indienen bij de 

gemeente of de Keuringsdienst van Waren. 
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Document 20180203 
Half-yearly policy update 
 
 

 

Structure 
In the past half year, adhering to the structure as presented in the policy plan has been achieved. All 
GMA’s took place on the set upon dates and documents have been sent to the members in time. 
Only the December was cancelled, after consulting our members, due to insufficient discussion 
points. Next to that, the intended structure of the meeting cycle has been upheld. In the policy plan, 
it was mentioned that the board was to look for possible improvements of the year circly. After 
evaluating the current circle, it was decided to keep the circle as it is now. 
Work on the house style of the OS has begun, but has not yet been completed. The board hopes to 
have the house style completed as soon as possible. 
In regards to internationalisation, plans were made to change the official name of the OS. OS 
members were invited to send in their ideas on this and all options were considered. Some were 
rather jocular, like “Overly Subsidised’’ and ‘’Omniscient Scholars’’. In the end, the board decided to 
stick to a serious name, that best represents the organisation, and Organisation of Study associations 
was chosen as a new meaning for the abbreviation “OS”. 
 
Communication 
To further improve the communication from and to the OSb, several measures have been taken, as 
proposed at the GMA of September. As intended, all the communication from the OSb has been in 
English. All third parties whom communicate via the OS communication lines have been asked to also 
communicate in English, and while some third parties  found this rather difficult, generally all 
information sharing has been done in English. This will of course be continued in the further to 
guarantee all information is accessible to everyone.  
 
During the GMA’s the spoken language was depended on the attendance. If no internationals were 
present, it was asked at the start of the meeting if anyone opposed to having the meeting in Dutch. 
This caused most GMA’s to be in Dutch, but when an international board member joined the GMA 
there was no problem with switching to English. All documents shared on the GMA’s, including the 
minutes, have been in English. Even though our GMA language policy is different from our vision at the 
beginning of the year, our current execution seems more practical. It make everyone feel a bit more 
relaxed when the GMA is in Dutch if no internationals are present and if there are internationals, 
everyone is aware of switching to English and this is also not really a problem for anyone. 
 
Lastly, the OSb is happy to announce that there is now a OS boardroom in the Bastille. Due to the 
limited workforce over the past period the room still needs to be furnished. As soon as this is done the 
room will be fully operational and become the new central base of operations for the OSb. When we 
have fully moved in, we will notify all our members. 
 
Integration 
The OS as a networking platform for all boards of study associations has been performing quite well. 
There has been a successful drink after every GMA with lots of board members showing up. It 
showed that activities organized by the associations were highly appreciated and highered the 
attendance rate. We will continue to encourage everyone to turn the drink that they’re responsible 
for into something special. Also the OSinterklaas has been organised which was a great event. A lot 
of board visited this event with “lovely” poems about each other.  
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The organisation of the very first OS prom is in full effect and the GalOS is working really hard to 
make it an amazing event.  
 
Another event that will take place is the new year’s event. This will occur next month at the end of 
March. Before the summer the well-known OS barbeque will take place as well, but we’ll have to 
wait a bit longer for that.  
 
The OS cup is also in full effect and a lot of points have been divided. Everything can happen and we 
are all very curious to see who will take the trophy home! 
 
Internationalisation  
Since the beginning of the year, quite a lot has changed. All documents are translated and the name 
has changed, just like all committee names. The name change does not really change a lot, except for 
it being easier to explain what we do to internationals and also it looks a bit neater when talking 
about internationalization. We expect the committee names to take a year or so before everyone is 
completely adapted to the new names. 
 
The SIP meetings are still happening every 6 weeks and the conclusion of these meetings are 
discussed during the ICOS meetings. There has been a meeting with international students which 
proved to be really useful for understanding the wishes and needs of them better. 
 
The ICOS meetings went quite well the past half a year. Sometimes they were rather short when 
nothing came up to discuss, but sometimes there was a lot of input from the associations which is 
really nice to hear. There has been put effort in the manifesto, the general Kick-In and association 
specific topics this last half a year. 
 
The Unite meetings are sometimes quite useful to see what is happening, other times they do not 
prove to be very useful. It might be a better idea to look at the agenda or discuss with Unite whether 
they think it is useful for OS to be there. We will look into that. 
 
Other 
The past few months, the OSb had twork with less board members compared as usual. From 
November until February, Martijn was absent due to his minor. Furthermore, due to unforeseen 
events, the board lacked an additional person (Yanick) to perform their tasks.  
During these times, we tried to be as transparent with our members as possible to not create any 
mistrust. The redistribution of the Martijn his responsibilities went rather smooth and this didn't 
affect everybody’s other tasks. Nevertheless, in the last few weeks we noticed that we weren't able 
to execute all our tasks as desired with two board members missing. Even though it didn't affect our 
day to day tasks, it prevented us from excelling. Luckily the board is complete again, which allows us 
to retain our proactive approach that we had before the christmas break. This will be a focus point 
for the remainder of the year. 
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Committee and responsibility distribution 2018 
If the discharging and charging of Simon Huijink discharged and Duncan Lorraine is 
successful, we will continue with the following task distribution.  
 

Committee/Responsibility Responsible Board Member 

Activism Grants Committee Yanick Verkerk 

Alcohol Umbrella Committee To be determined 

University of Twente Educational Award Ruben Uineken 

Convention of Educational Officers Martijn Koers 

External Affairs Assembly Thomas van Tilburg 

Audit Committee Thomas van Tilburg 

ICT & Website Yanick Verkerk 

Internationalisation Committee Organisation of 
Study associations 

Xadya van Bruxvoort 

SIP representative Xadya van Bruxvoort 

Kick-In Organisation of Study associations 
Committee  

Ruben Uineken 

Internationalisation Committe e + SIP 
representative 

Xadya van Bruxvoort 

Study tour Committee Duncan Lorraine 

GalOS Duncan Lorraine and Yanick Verkerk 
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Document 20180204 
Half-yearly financial update 
 
 
 
At the beginning of the year, the board presented a budget plan for the upcoming year. During this 
GMA we are already finished the first half of our board year. The financial status is not a very thrilling 
one. All the big debtors that were presented during financial report of last year have been collected.  
 
The contribution for this year for associations will be collected this month. The OS drinks that occur 
after the GMA’s have been within the budget that was arranged at the beginning of the year. There 
have not been any expenses worth mentioning this year so far but there is enough money for the 
upcoming activities such as the theme drinks, the constitution drink, GalOS, new year’s activity and 
the final barbeque before the summer.  
 
The audit committee overlooked the last half year and had some meetings with the treasurer to 
oversee the progress of the finances of the OS.  
 
 


